

8.—(14670) Le Bureau prend en considération la question du partage des \$2,000 votés pour concerts dans les parcs et il est

Résolu : De distribuer ces crédits comme suit : —

L'Harmonie de Montréal, 4 concerts à \$100 chacun ;

L'Harmonie Concordia, 4 concerts à \$100 chacun ;

L'Alliance Musicale, 4 concerts à \$100 chacun ;

Victoria Rifles, 3 concerts à \$100 chacun ;

Highlanders Military Band, 3 concerts à \$100 chacun.

La balance de \$200 devant servir à payer le transport et l'achat des chaises, l'éclairage, etc.

La présente résolution est sujette aux conditions suivantes :

1° Les fanfares devant fournir au moins trente-cinq musiciens pour chaque concert ;

2° Les divers concerts devant avoir lieu dans les parcs et aux dates à être fixées par le Surintendant des Parcs.

9.—(14936) Sur recommandation du Surintendant de Police, il est

Résolu : D'autoriser le paiement à MM. J. B. Baillargeon & Cie, d'une somme de \$4,233, en compte sur le prix de construction de la voiture automobile pour le transport des prisonniers, la balance de \$200 devant rester comme garantie de la réfection de la peinture qui n'est pas satisfaisante, le tout sujet à l'approbation du Surintendant de police.

Les minutes sont lues et confirmées.

Son Honneur le Maire prend son siège.

10.—(14909) Soumis un rapport du Surintendant de Police transmettant certains comptes au montant de \$226, pour frais d'Hôpital et honoraires de médecins, en rapport avec les soins donnés au constable Bluteau, blessé dans l'exécution de ses devoirs.

Résolu : D'autoriser le paiement desdits comptes, à même les crédits d'administration du Département de Police.

11.—(14908) Soumis un rapport du Surintendant de Police transmettant un compte de l'Hôpital Royal Victoria au montant de \$4, pour soins fournis au constable Johnson, blessé dans l'exécution de ses devoirs.

Résolu : D'autoriser le paiement dudit compte, à même le crédit d'administration du Département de Police.

12.—Il est

Résolu : De donner instructions au Surintendant des Edifices Municipaux de faire rapport immédiatement, sur les besoins des départements qui seront installés dans l'annexe de l'Hôtel-de-Ville, quant à l'ameublement, tribunes des juges, fixtures, etc.

13.—Soumis le dossier in re : Expropriation de la Montreal Water & Power Co. (partie concernant l'avis à être donné à ladite Compagnie).

Résolu : De référer au Département en Loi

14.—(12933) Soumis le rapport du Chef du Département des Incendies sur les changements survenus dans la brigade, durant la quinzaine se terminant le 30 juin.

Résolu : D'approuver ledit rapport.

15.—Soumise une communication de l'Association des Tailleurs de Pierre, remerciant la Ville de la façon dont les derniers devoirs ont été rendus aux victimes du feu de Ste-Cunégonde.

Déposée aux archives.

16.—(14889) Sur recommandation du Surintendant des Marchés, il est

Résolu : D'autoriser le transfert du bail pour l'étal No. 38 et 39 Marché St-Antoine, de M. Joseph Piché à M. James Johnston.

17.—(14904) Soumis un rapport du Surintendant des Marchés recommandant d'appliquer des placards au Marché Bonsecours, pour prémunir les clients dudit marché contre les voleurs.

8.—(14670) The Board considered the question of apportioning the \$2,000 voted for concerts in the parks, and it was

Resolved: To distribute said sum as follows:

L'Harmonie de Montréal, 4 concerts at \$100 each;

L'Harmonie Concordia, 4 concerts at \$100 each;

L'Alliance Musicale, 4 concerts at \$100 each;

Victoria Rifles, 3 concerts at \$100 each;

Highlanders Military Band, 3 concerts at \$100 each.

The balance of \$200 to be applied to the payment of the expenses to be incurred for the purchase of chairs and for the conveyance of the same, for the lighting of stands, etc.

The present resolution shall be subject to the following conditions:

1. The bands to provide at least 35 musicians for each concert;

2. The various concerts to be held in such parks and on such dates as shall be fixed by the Parks Superintendent.

9.—(14936) On the recommendation of the Superintendent of Police, it was

Resolved: To authorize the payment to Messrs. J. B. Baillargeon & Co. of a sum of \$4,233 on account on the cost of the construction of an auto-van for the conveyance of prisoners, the balance of \$200 to be retained as a guarantee for the renewal of the paint which is unsatisfactory, the whole subject to the approval of the Superintendent of Police.

The minutes were read and confirmed.

His Worship the Mayor took his seat.

10.—(14909) Submitted a report from the Superintendent of Police, transmitting certain accounts to the amount of \$226, for hospital accommodation and medical attendance which had to be provided for Constable Bluteau, who was injured in the performance of his duties.

Resolved: To authorize the payment of said accounts out of the appropriation voted for the administration of the Police Department.

11.—(14908) Submitted a report from the Superintendent of Police, transmitting an account from the Royal Victoria Hospital, to the amount of \$4, for the care of Constable Johnson, who was injured in the performance of his duties.

Resolved: To authorize the payment of said account out of the appropriation voted for the administration of the Police Department.

12.—It was

Resolved: To instruct the Superintendent of Municipal Buildings to report immediately on the requirements of the departments which are to be transferred to the City Hall Annex as to furniture, tribunes for the judges, fixtures, etc.

13.—Submitted the documents concerning the expropriation of the Montreal Water & Power Co. re notice to be given to the said company.

Referred to the Law Department.

14.—(12933) Submitted a report from the Chief of the Fire Department, anent the changes effected in the brigade during the fortnight ending on the 30th June.

Resolved: To concur in said report.

15.—Submitted a communication from the Stonecutters Association, thanking the City for the manner in which the last honours were paid to the victims of the St. Cunégonde fire.

Filed of record.

16.—(14890) On the recommendation of the Superintendent of Markets, it was

Resolved: To authorize the transfer of the lease for stalls Nos 38 and 39, St. Antoine Market, from Mr. Piché to Mr. Jas. Johnston.

17.—(14904) Submitted a report from the Superintendent of Markets, recommending that bills be posted at Bonsecours Market, warning the persons who frequent such market against thieves.